

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1660

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1660

1992

I. Nos. 28552-28566

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 1 January 1992 to 14 January 1992***

	<i>Page</i>
No. 28552. United Nations and Brazil:	
Agreement regarding arrangements for the United Nations Conference on Environment and Development, to be held in Rio de Janeiro from 1 to 12 June 1992 (with annexes and exchange of letters dated 16 and 18 October 1991). Signed at Geneva on 16 September 1991.....	3
No. 28553. Multilateral:	
Commonwealth Telecommunications Organisation Financial Agreement, 1983. Concluded at London on 30 March 1983	
Amendments to the above-mentioned Agreement	5
No. 28554. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Turkey:	
Agreement for the avoidance of double taxation and the prevention of fiscal evasion with respect to taxes on income and capital gains (with exchange of notes, Ankara 4 and 29 December 1987). Signed at London on 19 February 1986.....	21
No. 28555. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Cougo:	
Agreement for the promotion and protection of investments. Signed at London on 25 May 1989.....	79
No. 28556. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Niger:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning certain commercial debts (with annex) (The United Kingdom/Niger Debt Agreement No. 6 (1988)). Abidjan, 8 December 1989 and Niamey, 6 April 1990	95

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1660

1992

I. Nos 28552-28566

TABLE DES MATIÈRES

I

***Traités et accords internationaux
enregistrés du 1^{er} janvier 1992 au 14 janvier 1992***

Pages

N° 28552. Organisation des Nations Unies et Brésil :

Accord relatif aux arrangements en vue de la Conférence des Nations Unies sur l'environnement et le développement, devant avoir lieu à Rio de Janeiro du 1^{er} au 12 juin 1992 (avec annexes et échange de lettres en date des 16 et 18 octobre 1991). Signé à Genève le 16 septembre 1991 3

N° 28553. Multilatéral :

Accord financier de 1983 de l'Organisation des télécommunications du Commonwealth. Conclu à Londres le 30 mars 1983
Amendements à l'Accord susmentionné 5

N° 28554. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Turquie :

Accord tendant à éviter la double imposition et à prévenir l'évasion fiscale en matière d'impôts sur le revenu et sur les gains en capital (avec échange de notes, Ankara, 4 et 29 décembre 1987). Signé à Londres le 19 février 1986..... 21

N° 28555. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Congo :

Accord pour la promotion et la protection des investissements. Signé à Londres le 25 mai 1989 79

N° 28556. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Niger :

Échange de notes constituant un accord relatif à certaines dettes commerciales (avec annexe) [Accord n° 6 (1988) entre le Royaume-Uni et le Niger relatif à des dettes]. Abidjan, 8 décembre 1989 et Niamey, 6 avril 1990..... 95